
Referat styremøte 13.10.21: 

 

  Tid: 2100 – 2330 

  Sted: Parkveien 6 A 

 

  Tilstede: Tommy Elde, Audun Aanes Stranda, Kristian B. Ellingsen, Olav Ellingsen, 

  Brynjar Berntsen. 

 

SAK 1/21: VALG AV NY LEDER: 

På årsmøte i klubben, den 7. september 2021, ble valg av leder utsatt. Valgkomiteen 

hadde ikke lyktes i å få noen til å påta seg dette verv. Årsmøte ga det nye styre 

fullmakt til – på første styremøte etter valgt – å velge kandidat til lederjobben. 

Kristian Barstad Ellingsen ble foreslått. Grunnet stort arbeidspress og mange andre 

verv/oppgaver innen bridge, takket han for tilliten, men beklaget at han måtte si nei. 

Da ingen av de andre medlemmene i styret ønsket å ta ledervervet sa Brynjar 

Berntsen seg villig å påta seg ledervervet fram til årsmøte i 2023. 

 

VEDTAK: Brynjar Berntsen enstemmig valgt som leder i Sortland bridgeklubb fram til 

årsmøte i 2023. 

 

 …………………………………………………     ……………………………………  …………………………………… 
 Kristian B. Ellingsen          Tommy Elde             Olav Ellingsen 

  

SAK 2/21: NYBEGYNNERKURS: 

 Det ble fremmet forslag om at vi denne gang måtte satse ekstra, for om mulig å flere 

medlemmer/spillere til klubben.    

 Det ble fremmet forslag om at vi denne gang slår til med en rekrutterings kampanje 

med 4 annonser i Bladet Vesterålen. Beregnet oppstart for kurs er satt til 31.januar 

2022. Vi kjører 4 likelydende annonser som følger: tirsdag 4/1,tirsdag 11/1, tirsdag 

18/1 og lørdag 29/1. 

 Utgifter til annonser stipuleres til ca. kr. 10.000,- 

 Vi bør også utforme en folder med info om klubben og hva vi står for. Disse utdeles til 

personer som har lyst til å lære seg kunsten å spille bridge. 

 Det ble også nevnt at man kanskje kunne ha litt bridge – oppvisning  – i Skibsgården.  

 

 I tillegg til dette bør vi kontakte – først med personlig brev, så med oppfølging – de av 

våre medlemmer som ikke har vært i klubben etter pandemien. Vi bør også kontakte 

tidligere medlemmer, som ikke har vært aktive de siste årene, for om mulig å få disse 

tilbake i klubben. 

 

VEDTAK: Enstemmig . 

 (Ansvar: Hele styret) 



 

 

 

SAK 3/21: LEIEAVTALE MED FOLKVANG BYGDEHUS: 

 Klubben har inngått leieavtale med Folkvang bygdehus om leie av lokalene fram til 

31/12 -21. 

 Tidligere i høst var vi i kontakt med vår ”gamle” leietaker – Kronsteingruppen - om å 

få gjenoppta leieforholdet, etter at vi ble utsagt grunnet Korona-utbruddet. 

 Vi har mottatt positiv tilbakemelding i sakens anledning. 

 Leieavtale Folkvang vs Kantina ble diskutert . 

 

VEDTAK: Det ble bestemt at vi tar kontakt med Kronsteingruppen for ny leieavtale fra 

4.januar 2022.          

 ( Ansvar Brynjar) 

 

 

SAK 4/21: JULEBUKKEN 2022: 

 Det er besluttet at turneringa arrangeres lørdag 15. januar 2022. Vi søker om at 

turneringa får status som forbundsturnering med FP. 

 Det er ikke bestemt hvor spillingen skal finne sted, men Kristian har påtatt seg ansvar 

for å undersøke med lokalitet og en person som kanskje er villig til å påta seg ansvar 

for kjøkken m.m. 

 Hvis/dersom  Kristian ikke skulle lykkes med sine henvendelser, vil vi ta kontakt med 

ett av hotellene på stedet for å undersøke andre muligheter. 

 

VEDTAK: Enstemmig.         

  ( Ansvar Kristian, Brynjar, Tommy, Olav, Audun) 

 

SAK 5/21: GJØREMÅLSLISTE: 

 Framlagt gjøremålsliste ble framlagt. 

 I all hovedsak er de fleste gjøremål allerede plassert blant medlemmene i styret. 

 

VEDTAK: Lista tas til etterretning. 

 

SAK 6/21: MAT PÅ SPILLEKVELDENE? 

 Det ble diskutert rundt emne mat/kaffepause på spillekveldene. Grunnet pandemien 

har det ikke vært noen matpause - og ikke ordentlig mat på kveldene. Kun kaffe, 

Twist, fruktkarameller og innpakkede lefser. 

 Man ble enig om – på førstkommende spillekveld - å spørre de frammøtte hva de 

synes/mener i denne sak. Hvis vi går for matpause, må vi påregne litt senere slutt. 

 Hvis stemninger tilsier at man ønsker matpause, vil styret finne løsning(er) – hva 

angår dette med mat. 

 Det ble fremmet forslag om at brus – og loddsalg utgår. 

 

VEDTAK: Enstemmig. ( Ansvar: Brynjar + styret) 



 

SAK 7/21: Premiering: 

 Så langt i sesongen har kveldspremieringen vært av beskjeden størrelse. Premiene 

har vært Flax – lodd. 

 Ved deltakelse opp til 11 deltakende par utdeles 4 lodd til vinnerpar. 

 Ved deltakelse 12 par eller mer utdeles 4 lodd til vinner + 2 lodd til nr. 2. 

 Turneringene spilles som HCP turneringer. 

 Klubbmesterskapet spilles over 9 kvelder hvorav de 6 beste kveldene teller i 

sammenlagt – spilles som Scratch. Premiering. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 ( Ansvar: Tommy og Brynjar) 

 

SAK 8/21: ÅRSFEST:                                                                         

 Det ble fremmet forslag om at klubben bør arrangere en årsfest. 

 Styret vil jobbe for at vi kanskje kan få dette til den 20. november. Det skal 

undersøkes om Kvitbrygga er ledige. Når vi har mer på plass, hva angår lokaliteter, vil 

vi sette fortgang i planleggingen. Vi vil da sende ut innbydelser m.m. til våre 

medlemmer. 

 

VEDTAK: Enstemmig.  

 ( Ansvar: Hele styret) 

 

SAK 9/21: SØKNAD FRA OLAV OG KRISTIAN OM STØTTE FOR DELTAKELSE NM LAGFINALE  OG 

NM PAR. 

 I klubbens statutter heter det at vi sponser med kr. 3000,- per par/ arrangement. 

 Svein Robert Vestå deltok i lagfinalen og sponses med kr. 1500,- 

 Lisens per spiller utgjør kr. 600,- som fratrekkes oppgjør før utbetaling. Klubben har 

mottatt faktura fra NBF på lisenspengene for disse. 

 

VEDTAK: Olav og Kristian utbetales kr.6000,- - kr. 1200 = kr. 4800,- (bank) 

 Svein Robert utbetales kr. 1500,- - kr. 600,- = kr. 900,-(bank) 

 Enstemmig godkjent. 

 (Ansvar: Brynjar) 

 

 

 

  

 Brynjar 

 ref. 

  

 

                                                                                              

   


